

2026 YILINDA GEÇERLİ KATSAYILAR, ORANLAR VE TUTARLAR

DAMGA VERGİSİ (01.01.2026-31.12.2026)								
DİĞER ÖDEMELERE AİT DAMGA VERGİSİ			Binde 9,48					
İHALE KARARLARINA AİT DAMGA VERGİSİ			Binde 5,69					
SÖZLEŞMELERE AİT DAMGA VERGİSİ			Binde 9,48					
MAAŞ, EKDERS, YOLLUK VS. AİT DAMGA VERGİSİ			Binde 7,59					
KİRA MUKAVELENAMELERİ (MUKAVELE SÜRESİNE GÖRE KİRA BEDELİ ÜZERİNDEN)			Binde 1,89					
GELİR VERGİSİ DİLİMLERİ (01.01.2026-31.12.2026)								
GELİR VERGİSİ		ALT SINIR		ÜST SINIR				
0,15		-		190.000,00				
0,20		190.000,01		400.000,00				
0,27		400.000,01		1.500.000,00				
0,35		1.500.000,01		5.300.000,00				
0,40		5.300.000,01		-				
KATSAYILAR (01.01.2026-30.06.2026 TARİHLERİ ARASINDA)								
MAAŞ KATSAYISI			1,387871					
TABAN AYLIK KATSAYISI			22,722793					
EN YÜKSEK DEVLET MEMURU AYLIĞI GÖSTERGESİ			9500					
YAN ÖDEME KATSAYISI			0,440141					
ASGARİ ÜCRET BRÜT TUTARI (01.01.2026-31.12.2026)			33.030,00					
KIDEM TAZMİNAT TAVANI (01.01.2026-30.06.2026)			64.948,77					
SGK MATRAHI ÜST SINIR (Asgari Brüt Ücretin 9 Katı)			297.270,00					
TOPLU SÖZLEŞME İKRAMİYESİ (707)			981,22					
EMEKLİLİKTE ÖDENEN SÜREKLİ GÖREV YOLLUĞU ÜCRETİNİN HESAPLANMASI (01.01.2026-30.06.2026)								
GÖSTERGE		AYLIK KATSAYI	BRÜT TOPLAM TUTAR	DAMGA VERGİSİ	NET ELE GEÇEN TUTAR			
13558		1,387871	18.816,75	142,81	18.673,94			
EK DERS ÜCRETLERİ (01.01.2026-30.06.2026 TARİHLERİ ARASINDA)								
KATSAYI 1,387871		BİRİNCİ ÖĞRETİM			İKİNCİ ÖĞRETİM			
		BRÜT	%15 G.V.	%20 G.V.		BRÜT	%15 G.V.	%20 G.V.
UNVANI	PUANI	ÜCRET	NET	NET	PUANI	ÜCRET	NET	NET
PROFESÖR	300	416,36	353,91	333,09	960	1332,36	1132,50	1065,88
DOÇENT	250	346,97	294,92	277,57	800	1110,30	943,75	888,24
DR. ÖĞRETİM ÜYESİ	200	277,57	235,94	222,06	640	888,24	755,00	710,59
ÖĞR. GÖREVLİSİ	160	222,06	188,75	177,65	512	710,59	604,00	568,47
2026 YILI FAZLA MESAİ ÜCRETLERİ								
İKİNCİ ÖĞRETİM FAZLA MESAİ BRÜT SAAT ÜCRETİ 49,65 TL (AZAMI 50 SAAT)								
REKTÖRLÜK FAZLA MESAİ BRÜT SAAT ÜCRETİ 17,60 TL (AZAMI 90 SAAT)								
1-) MESAİ HARİCİNDE (17:00'DEN SONRA) YAPILAN 2. ÖĞRETİM DERSLERİNE AZAMI 2 KAT ÜCRET AYRICA %60 ZAMLI ÜCRET ÖDENİR.								
2-) MESAİ DAHİLİNDE (17:00'DEN ÖNCE) YAPILAN 2. ÖĞRETİM DERSLERİNE AZAMI 2 KAT ÜCRET ÖDENİR ANCAK AYRICA %60 ZAMLI ÜCRET ÖDENMEZ.								
YURTIÇİNDE VERİLECEK GÜNDELİKLER								
https://www.sbb.gov.tr/wp-content/uploads/2025/12/8-H-Cetveli_2026Butcesi.pdf								
a) Ek göstergesi 8000 ve daha yüksek olan kadrolarda bulunanlar							890,00	
b) Ek göstergesi 6400 (dahil) - 8000 (hariç) olan kadrolarda bulunanlar							880,00	
c) Ek göstergesi 3600 (dahil) - 6400 (hariç) olan kadrolarda bulunanlar							870,00	
d) Aylık/kadro derecesi 1-4 olanlar							860,00	
e) Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar							850,00	
ARAZİ ÜZERİNDE ÇALIŞANLARA VERİLECEK TAZMİNATLAR								
a) Kadro derecesi 1-4 olanlar							130,00	
b) Kadro derecesi 5-15 olanlar							120,00	